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Any 2017, amb subvencions que van donar vostés també. 
Qualificacions d’habitatge protegit: 250. Destinades al 
lloguer: zero .

Aquesta és la factura que hem de pagar ara. Des de l’any 
2005 s’han construït més de 30.000 cases de protecció 
oficial, de les quals moltes estan ara mateixa en mans de 
fons voltor, que són els que vostés defensen.

Nosaltres ens anem recuperant de la vostra desfeta per a 
donar una alternativa digna a tota la gent.

Per tant, governs del Partit Popular, zero.

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera de les Corts Valencianes:

Gràcies, senyoria .

Continuem amb la sessió de control amb la pregunta 642, 
formulada pel diputat Miguel Pascual, del Grup Parlamentari 
Vox Comunidad Valenciana, al vicepresident segon i conse-
ller d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica, sobre desnona-
ments en habitatges de titularitat pública.

Quan vullga, senyoria .

El senyor Pascual Pérez:

Muchas gracias, señora vicepresidenta .

Buenos días a todos, bueno, buenas casi tardes ya .

Mire, según los diferentes medios de comunicación, en el 
pasado mes de agosto de 2020 se procedió a la ejecución 
de un desalojo en una vivienda por parte del Juzgado de 
Instrucción número 2, de Valencia, en la que se vieron invo-
lucrados altos cargos de la Generalitat Valenciana, impidi-
endo el mandato judicial .

En aquel entonces, señor Dalmau, ya le formulé varias pregun-
tas a las que usted debía responder por escrito. Y, en aras de 
la transparencia y ante la función de control que los diputados 
debemos hacer sobre su valor, las preguntas fueron:

¿Cuál es la política del Consell en cuanto a la ejecución de 
los mandatos judiciales?

¿Se han visto involucrados o han interferido de alguna forma 
altos cargos de la Generalitat valenciana para impedir o alte-
rar la ejecución de algún mandato judicial en la presente 
legislatura? ¿Quiénes?

¿Se ha dado orden desde la Vicepresidencia Segunda y 
Conselleria de Vivienda y Arquitectura Bioclimática para 
impedir o alterar la ejecución de algún mandato judicial 
durante la presente legislatura? ¿Cuáles?

A lo que usted, a fecha de 3 de diciembre, respondió que 
la vicepresidencia segunda actúa de conformidad con lo 

previsto en el protocolo antidesahucios, que usted mismo 
presentó el pasado 29 de julio de 2020.

Muy bien, señor Dalmau, usted se lo guisa y usted se lo 
come, y usted se queda tan ancho. Y las respuestas a las 
preguntas para cuándo .

Se lo vuelvo a formular: ¿cuál es la política del Consell 
con respecto a la ejecución de los mandatos judiciales? 
(Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera de les Corts Valencianes:

Gràcies, senyoria .

Per a donar resposta a la pregunta formulada, té la paraula 
l’honorable conseller d’Habitatge .

Anem a esperar que arribe el diputat a l’escó i li done la 
paraula .

Quan vullga .

El senyor vicepresident segon del Consell i conseller d’Habi-
tatge i Arquitectura Bioclimàtica:

Gràcies, presidenta .

Senyor Pascual, mire, seré breu i seré clar . El Consell 
respecta i complix amb tots els manaments judicials, i així ho 
seguirà fent.

El que no anem a permetre en cap cas, li ho assegure, és que 
una família amb tres xiquets, que viu en una casa del parc 
públic, es queden al carrer. Això no anem a permetre-ho en 
cap cas. I ho vaig dir el primer dia i ho torne a repetir. Al País 
Valencià no pot haver cap desnonament sense una alter-
nativa habitacional digna, està prohibit per tots els tractats 
internacionals, està prohibit per la Constitució, està prohi-
bit per les normes i sobretot està prohibit per la dignitat de 
les persones .

Per tant, la Generalitat valenciana no va a contribuir mai que 
famílies de la nostra terra passen una sola nit, una sola nit a 
la intempèrie .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera de les Corts Valencianes:

Gràcies, senyoria .

Per a continuar en la formulació de la pregunta, té la paraula 
l’il·lustre diputat senyor Miguel Pascual .

Quan vullga, senyoria .
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El senyor Pascual Pérez:

Señor Dalmau, ¿le suena a usted la fecha 27 de junio de 2019? 
Yo creo que no, es lógico, pero yo se la recuerdo, sin problemas . 
Fue la fecha en la que usted firmó su adhesión al código de buen 
gobierno de altos cargos de la Generalitat. Usted, señor Dalmau, 
como miembro del Consell, tiene la obligatoriedad de su cum-
plimiento en su totalidad . Usted, como miembro del Consell y 
como firmante del código de buen gobierno, tiene la obligatorie-
dad de respetar los principios y valores de la Constitución espa-
ñola y, entre ellos, el de respetar la separación de poderes .

Usted no puede paralizar un mandato judicial, con respecto a un 
desalojo. En cambio, sí es su obligación anticiparse, prever situa-
ciones de este tipo, gestionar de forma eficiente la conselleria 
de vivienda y, si se produce un desalojo de una familia en riesgo 
de exclusión, sin alternativa habitacional inmediata, es su deber 
tener una alternativa habitacional para esa familia. Usted no 
puede obligar a terceros a que cedan su vivienda, saltándose un 
mandato judicial, por el simple hecho de que usted no ha hecho 
su trabajo y, pero aún, porque le interese sacarse la foto y, así, 
poder vender que están aplicando el protocolo antidesahucios.

Si usted quiere continuar siendo un activista, renuncie a su 
cargo y renuncie a la obligatoriedad de firmar el código de 
buen gobierno y usted ya se puede ir a las manifestaciones que 
quiera hacer. Pero, mientras usted esté en el gobierno, respete 
a los valencianos, respete a la institución y haga su trabajo.

Mire, los comunistas siempre tienen el mismo problema, se 
creen que están por encima de la ley; la aceptan mientras 
les sea útil, pero, cuando va en contra de sus intereses, se 
la saltan. Ese es el problema que tienen los comunistas, que 
van dando lecciones de democracia, cuando, precisamente, 
es que no creen en ella porque se creen por encima de ella. 
Por eso, usted, que debería estar obrando con responsabi-
lidad y con colaboración, interfiere en los mandatos judi-
ciales. Por eso, usted, que debería estar informando a estas 
Cortes, con transparencia y veracidad, oculta información, la 
entrega tarde o sin rigor. Y no se lo pido yo, se lo requieren 
las Cortes Valencianas, se lo requiere la ciudadanía.

Muchas gracias . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera de les Corts Valencianes:

Gràcies, senyoria .

Per a continuar donant resposta a la pregunta formulada, té 
la paraula l’honorable conseller .

Un moment, senyoria, esperem que arribe el diputat.

Val, quan vosté vullga.

El senyor conseller d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica:

 (Inoïble per raons tècniques) ... açò, senyor Pascual, és fer polí-
tica per a la gent: «Vivienda garantiza la prórroga del alqui-
lar de las VPO de Torrent y Alfafar». Açò és fer política per a 
la gent .

Mire vosté, vosté que diu que nosaltres som activistes –i jo ho 
soc, eh?, i a molta honra–, fixen-se vostés: «Vivienda compra 
los pisos de 21 familias afectadas por un fondo buitre». Quan 
la gent s’anava a quedar als seus carrers, senyor Pascual, 
nosaltres el que vàrem fer va ser negociar amb el fons voltor 
que era propietari de les cases de la Pobla de Vallbona i 
comprar les cases per al parc públic –a un preu, per cert, més 
econòmic que la mitjana del mercat–, perquè eixes famílies es 
puguen mantindre en les seues cases i puguen viure tranquils.

Perquè, mire, la seua intervenció m’ha deixat clar que la 
societat a què vostés aspiren..., en eixa societat no cabem 
tots. A vostés no els importa la gent que vivia en eixa casa. 
A vostés el que els importa, entenc jo, és que, finalment, la 
gent se’n vaja de les cases, d’una casa de la Generalitat, i que 
visquen en el carrer. Vosté vol que la gent visca en el carrer? 
Realment vostés pensen en un país en què cabem tots? Sap 
vosté com els deien a les persones que volien tirar d’eixes 
cases? No ho sap, perquè no s’ha interessat mai ni ha anat 
mai a preguntar. Vosté és dels qui mon para anomenava 
les tres efes: fuig, faena, fuig; vosté fuig de la faena, senyor 
Pascual . La seua obligació és estar sobre el terreny i vore . 
Mire, li deien Tamara, li deien Marcos..., eixa és la gent que 
vostés volen que visquera al carrer.

I tampoc els importa a vostés, per exemple, que extorsio-
nen Yolanda o Julio amb 1.500 euros perquè se’n vagen de 
sa casa, perquè arriba el fons voltor i diu: jo et done 1.500 
euros, sempre i quan deixes la casa per a mi. 1.500 euros, 
una casa que portava anys buida. Vostés el que estan fent és 
mirar pels interessos econòmics dels grans capitals . A vostés 
la gent del poble no els interessa en absolut .

I sempre vostés s’omplin la boca parlant de meritocràcia, 
diguent que, al fi i a la cap, són gent que hauria d’estar en 
una casa, una casa que té... Mire, no tot el món pot tindre 
les mateixes oportunitats i tant de bo les tingueren. I per a 
això governa el govern del Botànic, perquè la gent tinga les 
mateixes oportunitats i ningú haja d’anar-se’n de sa casa.

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera de les Corts Valencianes:

Gràcies, senyoria .

Continuem amb la pregunta 522, formulada per la dipu-
tada Naiara Davó, del Grup Parlamentari Unides Podem, 
al vicepresident segon i conseller d’Habitatge i Agricultura 
Bioclimàtica sobre les negociacions amb la Sareb.

Quan vosté vullga, senyoria .

La senyora Davó Bernabeu:

Gràcies, presidenta .

Bon dia .

Vicepresident, els fons voltor s’han convertit en els amos prin-
cipals de l’habitatge a la nostra terra, mentre les famílies més 


